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Antalyaspor, Trend-
yol Süper Lig’in 22. 
Haftasında Atakaş-
Hatayspor’a konuk 

olacak. Hem mali açıdan hem 

de ligdeki sıralama açısından 
hayati önem taşıyan mücadele 
karşısında Akdeniz ekibinin 
galip ayrılması kulüpte bayram 
havası yaşatacak. n SPOR’DA 

ÖNEMLİ 
MÜCADELE 

ANTALYASPOR’DAN 
TARAFTARA ÖNEMLI 

DOLANDIRICILIK UYARISI

n ANTALYA Büyükşehir 
Belediyesi, trafik yoğunluğunu 
azaltmak ve toplu taşımayı 
özendirmek amacıyla halk oto-
büslerine özel şerit uygulaması 

başlatıyor. Ana arterlerde sağ 
şerit yalnızca otobüslere ayrı-
lacak ve toplu taşıma araçları 
yoğunluğa takılmadan kesinti-
siz ilerleyecek. n 4’TE 

OTOBÜSLERE ÖZEL ŞERİT TAHSİS EDİLECEK

TOPLU ULAŞIM
HIZLANIR MI?

n MURATPAŞA  Belediye 
Başkanı Ümit Uysal, 40 yılı aşkın 
süredir imar sorunu yaşayan 
Kırcami’de son durumu paylaştı.

Uysal, "Karar beklediğimiz 2 dava 
dosyası kaldı. Eli kulağında. Ya-
kında ruhsatların hazır olduğunu 
ilan edeceğim" dedi.  n 8’DE  

YAKINDA İMAR 
MÜJDESİ VAR! 

BAŞKAN UYSAL’DAN 
KRİTİK KIRCAMİ MESAJI 

n AYŞE kolu mirasçılarının avukatları, “Arap 
Süleyman’ın Ayşe isimli kızı-
nın verasete dahil edilmesi 
halinde Arap Süleyman mi-
rasçılarının hisse oranının 
azalması ve tüm kamulaş-
tırma davalarının, bütün 
inşaat projelerinin durması 
söz konusu olacaktır.” açık-
lamasını yaptı. n 3'TE

İSTİNAFTA 
BOZULDU
ANTALYA kent merkezinde değeri 6 milyar doları aşan 
4 bin dönüme yakın arazinin tapusundaki mirasçı 
listesinin yeniden belirlenmesine yönelik talebinin 
reddedilmesine ilişkin karar, üst mahkemece bozuldu.
                    TÜM INŞAATLAR DURABILIR 

n ÇEVRE, 
Şehircilik ve 
İklim Değişikliği 
Bakanlığı;  Eski 
Real AVM ala-
nına yapılacak 5 
yıldızlı otel pro-
jesi ile ilgili  “ÇED gerekli değildir” 
kararı verdi. Böylece 138 odalı ve 276 
yatak kapasiteli otel projesinin önünde-
ki tüm engeller kalktı. n 4’TE 

Real AVM 
alanına otel

n KONYAALTI Hacısekililer 
Mahallesi’nde kalker ocağı ve 
kırma-eleme-yıkama tesisi 
projesi reddedildi. Proje, 
(ASAT ve Konyaaltı Belediye-
si’nin olumsuz görüşleri nede-
niyle Çevresel Etki Değerlen-
dirme (ÇED) sürecinde firmaya 
geri iade edildi. n 6’DA

Kalker ocağı iptal edildi

n ANTALYA Dostlar Grubu’nun 
geleneksel aylık toplantısına katılan 
Konyaaltı Belediye Başkanı Cem Kotan, 
dernek üyeleriyle sohbet etti.  n 8’DE 

Dostlar buluşması 

n KEPEZ Belediyesi’nin ‘Sevgi Atöl-
yesi’ ile eğitimlerine destek verdiği özel 
bireyler,  ANFAŞ 31. Uluslararası Gıda 
ve İçecek İhtisas Fuarı’nda, mutfaktaki 
hünerlerini sergiledi.  n 2’DE 

ÖZEL ŞEFLER

ERDOĞAN, BOLU’DAKI FACIANIN BENZERININ YAŞANMAMASI IÇIN ALINACAK ÖNLEMLERI ANLATTI

KİMSENİN GÖZÜNÜN
YAŞINA BAKMIYORUZ

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, Bo-
lu’da 78 kişinin can verdiği otel faciasının 

sorumlularının cezalandırılması ve benzeri bir 
trajedinin yaşanmaması için her türlü adımı 
atacaklarını vurguladı. Erdoğan, “Kimsenin 

gözünün yaşına bakmayacak, aç gözlü 
fırsatçılara müsaade etmeyeceğiz” dedi.

n ERDOĞAN, “78 canımızı yitirdiğimiz Bolu Kartalkaya’daki 
facia gibi trajedilerin bir daha yaşanmaması adına gere-
ken her türlü adımın atılmasını sağlayacağız. Mevzuatla 
ilgili bir problem varsa Meclisimizin de desteğiyle çözüme 
kavuşturacağız. Sorumluluğu olan kimsenin gözünün yaşına 
bakmayacak, kimi, ihmali veya kusuru varsa hepsinden hesap 
sorulmasını temin edeceğiz.” dedi.  n 5’TE 

                    ALI ÇETIN TEK ADAY OLARAK GIRDI

n DÜN öğle saatlerinde Cumhurbaşkanlığı 
özel uçağı ile Antalya Havalimanına inen 

Erdoğan, ardından helikopterle cuma 
namazını kılacağın İbradı ilçesine 

hareket etti. Ardından AK Parti 
Antalya 8.Olağan İl Kongresi, 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 

Erdoğan’ın katılımıyla Antalya 
Spor Salonu’nda gerçekleştirildi. İl 

kongresine tek aday olarak giren Ali 
Çetin, yeniden başkan seçildi.

GEREKLI ADIMLAR ATILACAK
Antalya’da 31 Mart yerel seçimlerin-

de istedikleri sonucu alamadıklarını 

belirten Erdoğan, “Bir şair der ki ‘Yenilgi 

yenilgi büyüyen bir zafer vardır.’ Yeise 

kapılmamak gerekir. Sizlerden 

2029 seçimleri için çalışmaya 

başlamanızı istiyorum. “ 
dedi. 

2029’A 
HAZIRLANIN 

HABER

ERTUĞRUL
GÜN 
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HABER

Antalya Down Sendromlu-
lar ve Engelliler Derneği 
tarafından faaliyetlerini 

sürdüren ‘Sevgi Atölyesi’nin özel 
bireyleri, ANFAŞ 31. Uluslararası 
Gıda ve İçecek İhtisas Fuarı’na 
(Food Product) katıldı.  Kepez 
Belediyesi’nin ‘Sevgi Atölyesi’ 
ile eğitimlerine destek verdiği 
özel bireyler, fuarda mutfaktaki 
hünerlerini sergiledi. Kepez Bele-
diyesi Başkan Yardımcısı Evrim 
Yalçın da gençlerle birlikte mut-
fağa girerek onların heyecanına 
ortak oldu. Mutfaktaki hünerler 
sergilendi,  fuarın en özel şefleri 
ziyaretçiler için en leziz hambur-
gerleri hazırladı. Fuara katkıların-
dan dolayı gençlere madalya ve 
teşekkür belgesi takdim edildi. 

GENÇLERİMİZİN HER ZAMAN 
YANLARINDAYIZ
Kepez Belediyesi Başkan 
Yardımcısı Evrim Yalçın, özel 

bireylerin sosyal hayata daha 
aktif katılmalarını sağlamak için 
Kepez Belediyesi olarak her 
zaman yanlarında olduklarını 
belirterek, “Bugün burada onların 
heyecanına, sevgisine ve emeğine 

ortak olmak bizim için çok değer-
li. Kepez Belediye Başkanımız 
Mesut Kocagöz’ün öncülüğünde, 
gençlerimizin hayatın her alanın-
da yer alabilmeleri için projeler 
üretmeye devam edeceğiz. Bugün 

burada en güzel hamburgerleri, 
sevgimizle hazırladık. Bu güzel 
etkinliğe emeği geçen herkese 
teşekkür ediyorum” dedi. 

FUARIN EN ÖZEL AŞÇILARI 
Antalya Down Sendromlular ve 
Engelliler Derneği Başkanı Gül-
can Ay ise, “Özel gençlerimiz bu 
fuarda en özel aşçılar olarak yer 
aldı. Her yıl olduğu gibi bu yıl da 
onların yanında olmaktan büyük 
gurur duyuyoruz. Destekleri için 
Türkiye Aşçılar Federasyonu’na, 
Antalya Gastronomi Eğitimci-
leri Derneği’ne ve her zaman 
yanımızda hissettiğimiz Kepez 
Belediyesi’ne teşekkür ederiz” 
diye konuştu. AGEB Yönetim 
Kurulu Başkanı Özgür Maloğlu 
ve Akdeniz Şefler Kulübü Baş-
kanı Bilal Yüreğir de, etkinliğe 
katılarak gençlere destek verdi.  
n BÜLTEN/ KEPEZ 
BELEDİYESİ 

EN ÖZEL ŞEFLER

Kepez Belediye-
si’nin ‘Sevgi Atölye-
si’ ile eğitimlerine 
destek verdiği özel 
bireyler,  ANFAŞ 31. 
Uluslararası Gıda 
ve İçecek İhtisas 
Fuarı’nda, mut-
faktaki hünerlerini 
sergiledi Belediye 
Başkan Yardımcısı 
Evrim Yalçın ile bir-
likte mutfağa giren 
gençler leziz ham-
burgerlerihazırladı.

Kepez Belediyesi’nin öğrencile-
rin yarıyıl tatilini aktif ve verimli 
geçirmeleri için düzenlediği 
Sömestir Festivali, dolu dolu et-
kinliklerle başladı. Başkan Mesut 
Kocagöz’ün çocuklara yarıyıl 
hediyesi olan festival, renkli et-
kinliklerle öğrencilere unutulmaz 
anlar yaşatacak. Mimar Sinan 
Kongre ve Fuar Merkezi’nde 

2 Şubat tarihine kadar sürecek 
festivalin ilk günü, saat 12.00’de 
DJ performansı ile coşkulu bir 
başlangıç yaptı. Ardından illüz-
yon gösterisi ve Bubble şov ile 
katılımcılar keyifli anlar yaşa-
dılar. Kepez Belediyesi Modern 
Dans Topluluğu’nun gösterileri 
ve mini club dansları, çocuklara 
eğlenceli bir atmosfer sundu. 

DOLU DOLU PROGRAM 
Ayrıca, Antalya Büyükşehir Ban-
do ve Orkestrası da dinleyenlere 
neşeli bir konser verdi. Dört gün 
sürecek program, tiyatro göste-
rileri, dans etkinlikleri, yaratıcı 
atölyeler, bilim gösterileri ve 
yarışmalar gibi pek çok eğitici 
etkinlikle dolu olacak. Çocuklar, 
festival boyunca eğlenirken, aynı 

zamanda ikinci yarı eğitim dö-
nemine enerji dolu bir başlangıç 
yapacaklar.Festival, her gün saat 
12.00’de başlayıp 17.30’da sona 
erecek. Kepez Belediyesi, bu 
etkinliklerle öğrencilere eğlen-
celi ve öğretici bir tatil deneyimi 
sunmayı hedefliyor. 
n BÜLTEN/ KEPEZ 
BELEDİYESİ 

Kepez’in Sömestir 
Festivali Başladı
Kepez Belediye Başkanı Mesut Kocagöz’ün öğrencilere yarıyıl hediyesi Sömestir Festivali, Mimar 
Sinan Kongre ve Fuar Merkezi’nde kapılarını açtı. Renkli festival ilk gününde yoğun ilgi gördü. 

KEPEZ Belediyesi Antalya 
Bilim Merkezi’nin atölyelerine 
gelen öğrenciler, çeşitli üre-
timler yaparken aynı zamanda 
etkili düşünme yollarını ve 
problem çözme yeteneklerini 
de geliştiriyor. Pazartesi hariç 
her gün sabah ve öğleden 
sonra atölyeleri olan merkez-
deki fen bilimlerini tercih eden 
çocuklar, laboratuvar teknik-
lerini kullanarak florürsüz diş 
macunu, parabensiz şampuan, 
kokulu mum ve sabun gibi 
günlük hayatta kullandıklarını 
ihtiyaç malzemelerini üretiyor. 

DÜŞÜNME BECERİSİ 
KAZANIYORLAR
Yaptıklarını sevdiklerine hedi-
ye etmenin heyecanını yaşayan 
katılımcılar, bu sayede bilimsel 
çalışmaların nasıl yapıldığını 
da öğreniyor. Bilimsel süreç 
becerilerini ile birlikte üst 

düzey düşünme becerilerini 
de geliştiren çocuklar, bilimin 
temelini oluşturan terimleri 
öğreniyor. Eğlenirken öğrenen 
bilimin müdavimleri, ilgilerini 
çeken laboratuvar malzemele-
rini lise düzeyinde karşılarına 
çıkmadan önce deneyimleme 
fırsatı buluyorlar.
n BÜLTEN/ KEPEZ 
BELEDİYESİ 

Üreterek öğreniyorlar

Antalya Büyükşehir Bele-
diyesi ve Gençlik Örgütleri 
Forumu(GoFor) işbirliğiyle, 
gençlerin, yerel yönetimlerin 
karar alma süreçlerinde daha 
aktif rol almasını sağlamak, 
sürdürülebilir ve kapsayıcı 
politikalar geliştirmeleri ama-
cıyla “Antalya Yerel Gençlik 
Politikası Programı” başlatıldı.
Katılımcıların online başvuru-
lar yoluyla belirlendiği prog-
ram tanıtım toplantısı, Atatürk 
Kültür Merkezi’nde (AKM) 
gerçekleştirildi. Toplantıya, 
Antalya Büyükşehir Belediye-
si Başkan Vekili Osman Sert, 
Antalya Büyükşehir Beledi-
yesi Gençlik Meclisi Başkanı 
Mine Nur Demirkıran, GoFor 
Koordinatörü Mustafa Onur 
Kaygısız ve GoFor temsilcile-
ri, Genç Antalya Gönüllüleri 
ve Antalyalı gençler katılım 
sağladı.

TÜRKİYE’DE ÖNCÜ
Projenin açılışında konuşan 
Büyükşehir Belediyesi Başkan 
Vekili Osman Sert, Antal-
ya’nın geleceği için önemli bir 
adım atmak üzere toplandık-
larını belirtti. Başkan Vekili 
Sert, “Türkiye’de bir ilk olarak 
üç ilde başlatmış olduğumuz 
“Yerel Gençlik Politikası 
Programı’nı Antalya’da yürü-
teceğiz. Antalyalı gençlerin, 
potansiyelini en iyi şekilde 

değerlendirmek, onların haya-
ta katılımını arttırmak ve karar 
alma mekanizmalarında daha 
güçlü bir ses olmalarını sağ-
lamayı amaçlıyoruz. Antalya 
Büyükşehir Belediyesi olarak, 
Başkan Muhittin Böcek’in 
gençlere verdiği destekle 
gençlik çalışmalarında, Tür-
kiye’de öncü durumdayız. Bu 
çalışmaları, büyüterek devam 
edeceğiz” dedi. 

YEREL POLİTİKA GENÇLERLE 
ŞEKİLLENİYOR
Gençlik Örgütleri Forumu Ko-
ordinatörü Mustafa Onur Kay-
gısız GoFor’un çalışmalarını 
anlatırken, Antalya Büyükşe-
hir Belediyesi Gençlik Hiz-
metleri Şube Müdürü Hayata 
Ekici Gürkan da katılımcılara 
Büyükşehir Belediyesi’nin 
gençlik çalışmalarını paylaştı. 
Antalya Yerel Gençlik Politi-
kası Programı ile Antalya’daki 
gençlerin ve gençlik örgütleri-
nin ihtiyaçları analiz edilecek.
Gençler, gençlik örgütleri ve 
gençlik çalışanlarıyla birlikte 
kapasite geliştirme çalışmaları 
yürütülecek. Ayrıca Antalya 
Büyükşehir Belediyesi’nin 
gençlik çalışmaları alanındaki 
vaatleri, programları ve plan-
ları gençler tarafından izlenip 
değerlendirilecek. 
n BÜLTEN/ABB

YEREL YÖNETIMLERE
GENÇLERDEN KATKI

NORMAL 
doğumu teşvik 
etmek ve sezaryen 
oranlarını azalt-
maya yönelik bi-
limsel ve stratejik 
yaklaşımları ele 
almak amacıyla 
Alanya Eğitim ve 
Araştırma Has-
tanesi ‘normal 
doğum’ konulu 
bir sempozyum 
düzenledi.  . Sağ-
lık Bakanlığının 

“Doğal Olan Normal Doğum” 
eylem planı kapsamında hastane-
nin konferans salonunda düzen-
lenen panel Başhekim Yardımcısı 
Uzm. Dr. Mesut Yıldırım’ın açılış 
konuşması ile başladı. Yıldırım, 
normal doğumun anne ve bebek 
sağlığı açısından 
önemine değindikten 
sonra sözü değerli 
konuşmacılara bıraktı. 
Panelin ilk oturumu 
Kadın Hastalıkları ve 
Doğum Uzmanı Doç. 
Dr. Alparslan Deniz’in 
moderatörlüğünde 
Kadın Hastalıkları 
ve Doğum Uzmanı 
Dr. Öğr. Üyesi Emre 

Köle, Kadın Hastalıkları ve 
Doğum Uzmanı Dr. Rahşan Eyüp 
Doğan ve Kadın Hastalıkları ve 
Doğum Uzmanı Dr. Öğr. Üyesi 
Lale Aksoy’un detaylı sunumu 
ile başladı. İlk oturumda katılım-
cılara normal doğum eylem planı 

kapsamında Türki-
ye istatistikleri ve 
2025 eylem planı, 
doğum süreci ve 
normal doğumun 
anne açısından 
avantajları, sezar-
yen endikasyonla-
rını ve sonrasında 
olabilecek riskleri 
hakkında bilgi 
verdi.  n İHA 

Doğum sempozyumu   
SERİK ilçesinde polisin bir ay 
boyunca yaptığı operasyonlar-
da yakalanan 73 kişiden 20’si 
tutuklandı. Serik Kaymakam-
lığından yapılan açıklamada, 
İlçe Emniyet Müdürlüğü 
tarafından 1-31 Ocak tarih-
leri arasında aranan kişilerin 
yakalanmasına yönelik yapılan 
çalışmalar kapsamında çeşitli 
suçlardan aranan 73 kişinin ya-
kalandığı belirtildi. Yakalanan 
73 kişiden 20’sinin tutuklandı-
ğı kaydedildi. n DHA

Firariler yakalandı
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Antalya 1’inci Sulh Hukuk 
Mahkemesi, kentin en değerli 
parkları, kamu binaları, 5 
yıldızlı otelleri, spor tesisleri 

ve 10 bin civarında konutun bulunduğu 
Meltem ve Bahçelievler mahalleleri 
ile Konyaaltı Beach Park’ı kapsayan 
yaklaşık 4 bin dönüm araziyle ilgili 
Arap Süleyman (Hacı Süleyman), 
Hacıbekirzade Hacı Mehmet Ağa ve 
Hazine olmak üzere, 1992 yılında eşit 
ana hissedar mirasçı olduğuna karar 
verdi. Antalya Kadastro Mahkemesi de 
bu karara yönelik arazi tespiti yaptı.

SAHTE MİRASÇILAR OLUŞTURULMUŞ
2011 yılında, bugünkü değeri 6 milyar 
doların üzerinde olduğu belirtilen arazi-
lerin 3 hissedarından Arap Süleyman’ın 
mirasçılarından; sahte evrakla listeden 
çıkartılan Balbeyli Havva ile Ayşe 
isimli kızları olduğu ortaya çıktı. Arap 

Süleyman’ın kızı Ayşe’nin mirasçıları-
nın araştırmaları neticesinde, bu koldan 
gelenlerin mirasçı listesinde olmadığı, 
ayrıca Havva isimli kızı yerine evrakta 
sahtecilik yapılarak başka bir Hav-
va’nın gösterildiği ve sahte mirasçılar 
oluşturulduğu belirlendi. Tarafların 
avukatları, Balbeyli Havva ile Ayşe 
yönünden Antalya 1’inci Sulh Hukuk 
Mahkemesi’nce 1992’de alınan kararın 
yenilenmesine yönelik Antalya Kadast-
ro Mahkemesi’ne başvurdu. Antalya 
Kadastro Mahkemesi, bu talebi reddetti.

RET KARARI İSTİNAFTA BOZULDU
Davacıların avukatları, Antalya 
Kadastro Mahkemesi’nin ret kararını 
istinafa taşıdı. Antalya Bölge Adliye 
Mahkemesi 8’inci Hukuk Dairesi, 
Antalya Kadastro Mahkemesi’nin ka-
rarını bozdu. Yeni mirasçılık belgesine 
dayanarak yargılamanın iadesi isteğinde 

bulunulduğunu belirten avukatlar, şu 
değerlendirmede bulundu: “Kararın 
taraf vekillerince istinaf edilmesi üze-
rine Antalya Bölge Adliye Mahkemesi 
8’inci Hukuk Dairesi, istinaf başvurula-
rının kabulüne ve ilk derece mahkemesi 
kararının kaldırılarak dosyanın ilk dere-
ce mahkemesine gönderilmesine karar 
vermiştir. Mevcut durumda veraset 
ilamının iptali sonucuna göre Kadastro 
Mahkemesince yargılamanın iadesine 
gidilerek yeni hüküm kurulması ve 
mevcut tapu kayıtlarında maliklerin ve 
malik hisse oranlarının değişmesi söz 
konusu olacaktır.”

RAPOR SONRASI MİRASÇI OLMADIĞI 
ANLAŞILDI
Diğer yandan kendisinin mirasçı 
olduğunu ileri süren Devlet Arşivleri 
Genel Müdürlüğü’nde görevli Hüsnü 
Yiğit, 2011 yılında Antalya 4’üncü Sulh 

Hukuk Mahkemesi’nde veraset ilamı 
davası açtı. Mahkemenin talebi üzerine 
bilirkişi uzmanlarınca rapor hazırlan-
dı. Osmanlıca bütün şeriye sicilleri ve 
bugüne kadar çıkan tüm veraset ilamları 
incelenerek hazırlanan raporda, Arap 
Süleyman’ın mirasçıları olarak ilk eşin-
den kızı Ayşe, ikinci eşinden oğulları 
Mehmet Ali, Osman, Hacı Necip ile 
kızları Zeliha ve Havva gösterildi. Ra-
porda, bu 6 ismin soyları da belirtildi. 
Bilirkişi raporunda Hüsnü Yiğit’in üst 
soyunun mirasçı olmadığı anlaşıldı.

BU DAVA DA İSTİNAFA GİTTİ
Antalya 4’üncü Sulh Hukuk Mahkeme-
si’nde devam eden veraset ilamı dava 
sürecinde, bilirkişi raporunun tebliğ 
masraflarını yatırması için davayı açan 
Hüsnü Yiğit’e süre verildi. Bilirkişi ra-
porunda sahte mirasçı olduğu belirtilen 
Yiğit, bu gideri yatırmadığı için dava 
reddedildi. Diğer müdahil vekillerinin 
ve davalıların yargılama gideri yatırma 
talepleri de mahkemece dikkate alınma-
dı. Ayşe kolundan mirasçı olan müdahil 
davacılar, kararı istinafa taşıdı. Antalya 
4’üncü Sulh Hukuk Mahkemesi’nin 
kararına ilişkin istinaf süreci devam 
ediyor.

BÜTÜN İNŞAAT PROJELERİ DURABİLİR
Ayşe kolu mirasçılarının avukatları 
ayrıca şu değerlendirmede bulundu: 
“Antalya 4’üncü Sulh Hukuk Mah-
kemesi’nin veraset ilamı davasının 
sonucuna göre, veraset ilamının tekrar 
düzenlenmesi ve Arap Süleyman’ın 
Ayşe isimli kızının verasete dahil edil-
mesi halinde, mevcut tapu kayıtlarının 
değişerek, tapu kayıtlarında hissedar 
görünen Arap Süleyman mirasçılarının 
hisse oranının azalması ve dolayısıyla 
devam eden tüm kamulaştırma davala-
rının, bütün inşaat projelerinin durması 
söz konusu olacaktır.” n DHA

6 milyar dolarlık arazi davasında yeni karar

ÜST MAHKEME 
BOZDU 
ANTALYA kent merkezinde değeri 6 milyar 
doları aşan 4 bin dönüme yakın arazinin 
3’te 1 hisse sahibi Arap Süleyman’ın kızları 
olduğu belirlenen Havva ve Ayşe’nin miras-
çılarının, mirasçı listesinin yeniden belir-
lenmesine yönelik talebinin reddedilmesine 
ilişkin karar, üst mahkemece bozuldu.

Antalya Emniyet Müdürlüğü 
birimlerince, Muratpaşa İlçesi 
Zeytinköy bölgesi Yeşildere 
Mahallesinde toplam 55 ekip, 
177 personel, helikopter ve dron 
desteği ile 25 adrese eş zamanlı 
‘Şafak-07 Huzur-2’ operasyonu 
düzenlendi.
Operasyon kapsamında 4 pom-
palı tüfek, ruhsatsız tabanca, 3 
kılıç, 45 tabanca fişeği, 17 tüfek 
kartuşu ile 60 uyuşturucu hap 
ele geçirildi. Operasyonda farklı 
suçlardan aranan 4 şüpheli ya-
kalanırken, 10 şüpheli hakkında 
adli işlem başlatıldı. n DHA

Şafak operasyonu
ANTALYA’da polisin 

düzenlediği ‘Şa-
fak-07 Huzur-2’ ope-

rasyonunda 4 şüp-
heli yakalanırken, 

10 şüpheli hakkında 
adli işlem başlatıldı. 

Operasyonda, çok 
sayıda silah ve mü-

himmat ele geçirildi.

KONYAALTI ilçesindeki Sarısu Çayı’nda 
bataklığa saplanıp, yaklaşık 4 saat mahsur 
kalan Fatma D. (36), vinçle bulundu-
ğu yerden alınarak kurtarıldı. Kadınlar 
Plajı’na gidiş yolunda yürüyen Fatma D., 
Sarısu Çayı’nda bataklığa saplandı. Fatma 
D., tüm çabalarına rağmen bulunduğu 
yerden çıkamayınca saat 20.00 sıralarında 
telefonla 112 Acil Çağrı Merkezi’ni aradı. 
İhbarla adrese ekipler sevk edildi. Kısa 
sürede Fatma D.’nin bulunduğu yere gelen 
itfaiye ekibi, kurtarma çalışmalarına başla-
dı. Vince kendisini bağlayan bir itfaiye eri, 
diğer arkadaşlarının yardımıyla kalçasına 
kadar bataklığa saplanmış haldeki Fatma 
D.’nin yanına gitti. Yarım saatlik çalış-
manın ardından Fatma D.’yi bulunduğu 
yerden çıkaran itfaiye eri, kendisiyle 
beraber vince bağladıktan sonra güvenli 
alana çıkardı. Sağlık ekibinin kontrolünün 
ardından hastaneye gitmeyi kabul etmeyen 
Fatma D., ifadesine başvurulmak üzere 
polis merkezine götürüldü. n DHA

BATAKLIKTAN 
KURTARILDI

Antalya İl Emniyet Müdürlüğü Siber 
Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü bi-
rimleri, sosyal medya hesapları üzerinden 
sahte tatil reklamı vererek iletişime geçen 
kişilerin dolandırılması ile ilgili çalışmalar 
gerçekleştirdi. Ekipler, Antalya merkezli 6 
ilde eş zamanlı operasyon gerçekleştirdi. 
Operasyonda şüphelilerin ikametlerinde 
yapılan aramalarda, çok sayıda dijital 
meteryale ele geçirildi. Operasyonda, 16 
şüpheli yakalanırken, adli makamlara 
sevk edilen şüphelilerden 2’si tutuklandı.
Antalya Emniyet Müdürlüğü’nce yapılan 
açıklamada, suç ve suçlularla mücadelenin 
kara vatanda olduğu gibi siber vatanda da 
aynı şekilde yasaların verdiği yetki ve so-
rumluluk bilinci ile hız kesmeden devam 
edeceği belirtildi. n DHA

DOLANDIRICILAR 
YAKALANDI...

Manavgat’ın Aşağı Pazarcı Mahallesi 
Atatürk Caddesi üzerinde seyir halin-
deki Abdullah A.’nın kullandığı moto-
siklet 1017 sokak kavşağına geldiğin-
de, önünde yavaşlayan otomobillerin 
sağından geçmek istedi. Direksiyon 
hakimiyetini kaybederek kaldırıma 
çıkan motosiklet sürücüsü kaldırımda 
bulunan dondurma külahı şeklindeki 
reklam panosuna çarptı.  Güvenlik 
kamerasına saniye saniyesine yansıyan 
kazada başını reklam panosuna çarpan 
motosiklet sürücüsü başındaki kask 
sayesinde kazayı yaralı olarak atlattı. 
Yaralı motosiklet sürücüsünün yardı-
mına ilk olarak çevredeki vatandaşlar 
koşarken, bir vatandaşın elindeki hav-
luyla yarasına müdahalede bulunduğu 
görüldü. Yaralı motosiklet sürücüsü 
112 sağlık 
ekibinin olay 
yerindeki 
müdahalesi-
nin ardından 
ambulansla 
hastaneye 
kaldırıldı. 
n İHA

 

KASK KURTARDI
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Antalya Büyükşehir Be-
lediyesi, Antalya’da son 
yıllarda trafiğe kayıtlı 

artan araç sayısı ve yoğun göç 
ile birlikte trafikte zaman zaman 
yaşanan yoğunluğun önüne geç-
mek için çalışmalarını sürdürü-
yor. Akıllı kavşak uygulamaları, 
kavşak düzenlemesi ve şerit 
genişletme çalışmalarıyla trafik 
yoğunluğunu azaltmaya çalışan 
Büyükşehir Belediyesi, yeni bir 
uygulamaya geçmeye hazırlanı-
yor. Özellikle Antalya’nın doğu 
ve batı yönde trafik akışının 
en yoğun olduğu Yüzüncü Yıl 
Bulvarı ve ana arterlerde toplu 
taşıma araçlarına özel şerit uygu-
lamasına geçilecek. 

YÜZÜNCÜ YIL BULVARI 8
ŞERİTLİ OLACAK
Büyükşehir Belediyesi Ula-
şım Planlama ve Raylı Sistem 
Dairesi Başkanı Nurettin Şengül, 

Yüzüncü Yıl Bulvarı’nda 8 şeritli 
bir yolun olduğunu ancak sağ 
şeritlerdeki parklar nedeniyle iki 
şeridin az kullanıldığına dikkat 
çekti. Trafik akışının ağırlıklı alt 
geçitlerden sağlandığını belirten 
Nurettin Şengül, “Şarampol, 
Güllük ve Falez altgeçitlerin 
üstündeki kavşaklarda akıllı 
kavşak düzenlemesi yapacağız. 
Geçişleri hızlı sağlamak amacıyla 
sağ şeritleri boyayarak sadece 
toplu taşıma araçlarının kullan-
masını sağlayacağız. Böylelikle 

otobüsler trafiğe takılmadan hızlı 
bir akış sağlanacak. Alt geçitlere 
kamera takacağız. Kaza veya ani 
tıkanmalara karşı anlık müdahale-
lerde bulunacağız” dedi. 

BİLGİLENDİRME TABELALARI 
OLACAK
Ana arterlerde bilgilendirme tabe-
lalarının olacağını aktaran Ulaşım 
Planlama ve Raylı Sistem Dairesi 
Başkanı Şengül, “Ana arterlerde 
bir kaza olması halinde bilgilen-
dirme yaparak, alternatif yolları 

kullanmalarını sağlayacağız. 
Yaptığımız analizlerde Yüzüncü 
Yıl Bulvarı’ndaki bir sıkışıklık 
veya şerit değiştirmeler netice-
sindeki trafik bir zincir halinde 
Burhanettin Onat Caddesi’ne 
kadar etkileniyor. Bu çalışmaları 
altyapısını hazırlayarak sırayla 
yapacağız ve Yüzüncü Yıl Bul-
varı’nda 8 şeridin aktığı bir yol 
olacak. Toplu taşıma araçlarını 
hızlı ulaşımı sağlayarak, toplu 
taşımayı özendireceğiz” diye 
konuştu. n DHA

TOPLU ULAŞIM
HIZLANIR MI?

OTOBÜSLERE ÖZEL ŞERIT TAHSIS EDILECEK 

ANTALYA Büyükşehir Belediyesi, trafik yoğunluğunu azaltmak ve toplu taşımayı özendirmek 
amacıyla halk otobüslerine özel şerit uygulaması başlatıyor. Ana arterlerde sağ şerit yalnızca 
otobüslere ayrılacak ve toplu taşıma araçları yoğunluğa takılmadan kesintisiz ilerleyecek. 

ANTALYA Büyükşehir Belediye 
Başkanı Bekir Kumbul dönemin-
de eski Toptancı Hali’nin olduğu 
alanda, Haşim İşcan Kültür 
Merkezi’nin yapımı karşılığın-
da inşa edilen ve 2006 yılında 
Muratpaşa Mahallesi’nde açılan 
Real AVM’de 2016 yılında yıkım 
çalışmaları başlamıştı. Alman 
şirketi Metro Grup’a bağlı olan 
Real AVM’yi 2016 yılının haziran 
ayında Rönesans Holding’e bağlı 
Kuzguncuk Gayrimenkul Yatırım 
Şirketi satın aldı. Rönesans Hol-
ding, AVM’yi, yıkımını yapmak 
için ‘6306 sayılı Afet Riski Al-
tındaki Alanların Dönüştürülmesi 
Hakkında Kanun’ uyarınca riskli 
bina tespiti yaptırdı. Riskli bina 
kapsamına alınan Real AVM, 25 
Eylül 2016 günü son kez kapıları-
nı müşterilerine açtı.

BÜYÜKŞEHİR’DEN GEÇTİ
Rönesans İnşaat’ın bu alana yeni 
bir AVM ve iş merkezi inşa etmek 
çalışma yapacağı bildirmiş, Röne-
sans Holding tarafından önerilen 
ve üç kat yer altında, beş kat yer 
üstünde AVM yapımını içeren 
proje, gerekli izinlerin alınama-
ması nedeniyle rafa kaldırılmış 
ve alan ROAF YAPI A.Ş.’yedev-
redilmişti.Projenin plan değişik-
liğiAntalya Büyükşehir Belediye 
Meclisi’nin 15-01-2024 gün ve 
80 sayılı kararı ile yapıldı. 

BAKANLIĞA SUNULDU
Kentte zaman zaman tartışmala-
rın merkezinde yer alana alanla 
ilgili önemli bir gelişme yaşandı. 
Real AVM alanında ROAF YAPI 

A.Ş. tarafından 5 yıldızlı bir otel 
inşa etmek için harekete geçil-
di. Şirket projenin ÇED tanıtım 
dosyasını Çevre, Şehircilik ve 
İklim Değişikliği Bakanlığı’na 
sundu. 138 odalı ve 276 yatak 
kapasiteli olarak planlanan tesis, 
lüks konaklama hizmetleriyle 
bölgenin turizm sektörüne katkı 
sağlayacağı kaydedildi.Projenin 
ÇED başvurusunu değerlendiren 
Çevre, Şehircilik ve İklim Deği-
şikliği Bakanlığı ÇED yönetmeli-
ğinin 17’inci maddesine istinaden 
“ÇED gerekli değildir” kararı 
verdi.

5 YILDIZLI OTEL YÜKSELECEK
Proje kapsamında otelde 134 
standart oda, 3 süit oda ve 1 
engelli odası yer alacak. Konuk-
ların rahat ve konforlu bir tatil 
geçirmesi için modern mimari 
ile tasarlanan tesis, geniş sosyal 

alanlarıyla dikkat çekti. Otel-
de;spor salonu ve yüzme havuz-
ları,toplantı ve konferans salon-
ları,restoran ve kafeler,eğlence 
ve dinlenme alanları bulunacak.
Otelin inşaatı için 2 bin 604 
metrekarelik bir alan belirlendi. 
Turizm Yatırımı Belgesi, Kültür 
ve Turizm Bakanlığı tarafından 4 
Aralık 2024 tarihinde onaylandı.
Bina, 3 bodrum kat + zemin kat 
+ asma kat + 8 normal kat + çatı 
katı olarak planlanıyor. 

YATIRIM BEDELİ 435 MİLYON TL
İnşaat maliyeti 349 milyon TL 
olarak hesaplanırken, toplam yatı-
rım bedeli yaklaşık 435 milyon 
TL’ye ulaşacak.Otelin bulunduğu 
alan, Antalya-Burdur-Isparta 
Planlama Bölgesi içinde yer aldı-
ğına dikkat çekilerek, Muratpaşa 
Belediyesi, Plan ve Proje Mü-
dürlüğü’nün 28.10.2024 tarih ve 

E- 33616178-622.01-4324-24857 
sayılı yazısında belirtildiği üzere 
Antalya İli, Muratpaşa İlçesi, 
12710 ada 14 ve 15 parsellerde 
Antalya Büyükşehir Belediye 
Meclisi’nin 15-01-2024 gün ve 
80 sayılı kararı ile plan değişikli-
ği yapıldığı ifade edildi. 
n ERTUĞRUL GÜN

ESKI REAL AVM ALANINA OTEL INŞA EDILECEK 

5 yıldızlı ÇED kararı
Antalya’da yıkıldıktan sonra yılan hikâyesine dönen eski Real AVM alanında hayata geçirilmesi 
planlanan tartışmalı 5 yıldızlı otel projesinde önemli bir gelişme yaşandı. Çevre, Şehircilik ve 
İklim Değişikliği Bakanlığı ÇED yönetmeliğinin 17’inci maddesine istinaden projeye “ÇED gerekli 
değildir” kararı verdi. Otel projesi 138 odalı ve 276 yatak kapasiteli olarak hayata geçirilecek. 

TMMOB İçmimarlar Odası 
Antalya Şubesi 8.Dönem 
Başkanı Güner Onaran, 
Kartalkaya’da 78 kişinin can 
verdiği otel faciasıyla ilgili 
açıklamalarda bulundu Onaran, 
“Eğer Bolu’daki otel proje-
sinde iç mimari projelendirme 
yasalar çerçevesinde yapılmış 
olsaydı, doğru malzeme seçimi 
ve yangın yönetmeliklerinin 
uygulanması sağlanabilir, 
bu  facia önlenebilirdi” dedi. 
TMMOB İçmimarlar Odası 
Antalya Şubesi, Bolu Kartal-
kaya’da bulunan Grand Kartal 
Otel’de meydana gelen ve 78 
kişinin hayatını kaybetmesine 
neden olan yangınla ilgili bir 
açıklama yaptı. İçmimarlar 
Odası, bu tür felaketlerin önü-
ne geçilebilmesi için iç mimari 
projelendirme ve uygulama 
denetimlerinin zorunlu hale 
getirilmesi gerektiğini vur-
guladı.TMMOB İçmimarlar 
OdasıAntalya Şubesi 8.Dönem 
BaşkanıGüner Onaran, “Uzun 
yıllardır TMMOB İçmimarlar 
Odası Genel Merkez Yöneti-
mi’nin mücadelesini verdiği 
Planlı Alanlar İmar Yönetme-
liğinde Değişiklik Yapılmasına 
Dair Yönetmelik Taslağında 
mesleğimize karşı daraltılmış, 
kısıtlandırılmış ibarelerin ne 
denli yanlış bir uygulama 
olduğunu belirtmek isteriz.”iç 
mekân tasarımı”, “gerekli olan 
iç mekânları için mimari proje-
ye uygun olarak iç mekânların 
ayrım, düzen ve tasarımına” 
dair “iç mekân projelerine iliş-
kin ve bu projelerin, bu konuda 
“asıl uzmanlaşmış disiplin” 
olan biz içmimarlarca hazırlan-
ması gerekliliği bir kez daha ne 
kadar önemli olduğunu görmüş 
olduk” dedi. 

HAFIZALARIMIZDA KÖTÜ BİR 
YER EDİNECEKTİ
6 Şubat 2023 Adıyaman dep-
reminde, İçmimari uygulama 
ve denetim eksikliklerinden 
ölüm oranlarının yüzde 60’la-
rın üzerinde olduğuna dikkat 
çeken Onaran, “Yapıların hasar 
alma biçimleri incelendiğin-
de tasarım hataları ve kesit 
yetersizlikleri, zemin durumu, 
malzeme kalitesizliği, koroz-
yon, binaların uzman ve yetkin 
kişiler tarafından yapılmaması, 
İstanbul Beşiktaş’ta 2 Nisan 
2024’te gece kulübünde tadilat 
sırasında çıkanyangında, 29 
kişinin yaşamını yitirdiği yan-
gında Şantiye çalışma alanında 
yine yetkin olmayan kişilerce 
uygulama yapılmaya çalışıl-
ması, yanlış malzeme seçimi 
ve üzücü bir yangın felaketi 
ile sonuçlanması.Geçtiğimiz 
haftalarda içimizi yakan, Bolu 
Kartalkaya Kayak Merke-

zi’nde bulunan Grand Kartal 
Otel’de dün (21.01.2025) gece 
saatlerinde çıkan ve 11 saati 
geçen çalışmaların ardından 
söndürülen yangında, 78 
kişinin yaşamını yitirdiği, 
onlarca kişinin yaralandığı 
bu elim olay hafızalarımıza 
kazınan sadece birkaç olaydan 
biriyken, daha acısını yaşar-
ken27 Ocak 2025 tarihinde 
Antalya’nın Alanya ilçesinde 
bir otel inşaatı olarak belirtilen 
şantiyede çıkan yangında, yine, 
yeniden aynı acıların yaşanma-
sına ramak kala çalışan işçiler 
ve proje emekçilerinin kaderi 
de az kalsın bugüne kadar göz 
ardı edilen ihmaller sıralama-
sında yerini alarak hafızaları-
mızda kötü bir yer edinecekti” 
sözlerine yer verdi. 

ZORUNLULUK HALİNE 
GETİRİLMELİDİR
 TMMOB İçmimarlar Oda-
sı Antalya Şubesi 8.Dönem 
Başkanı Güner Onaran, “Eğer 
Bolu’daki otel projesinde İçmi-
mari projelendirilmesi yasalar-
ca belirlendiği şekilde yapıl-
mış olsaydı, doğru malzeme 
seçimi, insan hayatının daha 
güvenli bir bölgede tutulma-
sı, yangın yönetmeliklerinin 
uygulama hususları konusunda 
ki zorunluluklar, mekânsal 
kavramlar ve fonksiyonlarının 
yerine getirilmesi gibi başlı-
ca konular hayata geçirilmiş 
olacak ve onlarca yurttaşımız 
bugün aramızda sevdikleri 
ile beraber, bizlerle yaşamın 
içerisinde olacaktı. İçimizi 
yakan bu olayların hiçbirisi 
yaşanmamış olacaktı. Bu 
yüzden, TMMOB İçmimarlar 
Odası Antalya Şubesi olarak 
diyoruz ki, Planlı Alanlar İmar 
Yönetmeliğinde Değişiklik 
Yapılmasına Dair Yönetmelik 
Taslağında kısıtlandırılan yetki 
alanlarımız, aksine genişletil-
miş ve daha fazla yetkilendiril-
miş bir şekilde yasalaştırılmalı, 
imza yetkinliği zorunlu hale 
getirilmeli, mesleğimizi daha 
yaşanılabilir alanlar yapmak 
amacı ile bir an önce uygulama 
zorunlulukhaline getirilmeli-
dir” açıklamasında bulundu. 
n ERTUĞRUL GÜN

BOLU’DAKI FACIA
ÖNLENEBILIRDI!

ANTALYA’DA mevcut trafik düzeni ve güvenliği-
nin devamının sağlanması, denetim faaliyetlerinin 
her zaman ve her yerde etkin bir şekilde gerçek-
leştirerek, sürücülerde algılanan ‘yakalanma riski’ 
duygusunun sürekli ve üst düzeyde tutulabilmesine 
yönelik helikopter ve dron destekli denetim yapıldı.
Ekiplerce son 1 haftada yapılan denetimlerde, yük 
ve yolcu taşımacılığı, alkol ve uyuşturucu/uyarıcı 
madde, emniyet kemeri, motosiklet ve motorlu bi-
sikletlere yönelik denetimler gerçekleştirdi. Toplam 
61 bin 387 araç ve sürücüsünün kontrol edildiği 
çalışmalarda, yasak park yapan 2 bin 575, engellile-
rin araçları için ayrılmış park yerlerine park yapan 
534, hız ihlali yapan 6 bin 221, alkollü araç kulla-
nan 204, korsan taşımacılık yapan 10, abartı egzoz 
kullanan 55, kırmızı ışık ihlali yapan 615, emniyet 
kemeri takmayan 983, kask kullanmayan 1158, 
sürücü belgesi olmadığı halde araç kullanan 844, 
diğer maddelerle birlikte toplam 16 bin 518 araç ve 
sürücüye trafik idari para cezası uygulandı. n DHA

16 bin 518 araç ve 
sürücüye para cezası
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AK Parti Antalya 8.Olağan 
İl kongresi Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan’ın 
katılımıyla Antalya Spor 

Salonu’nda gerçekleştirildi. Öğle 
saatlerinde cumhurbaşkanlığı uçağı 
ile Antalya Havalimanına inen Er-
doğan, ardından helikopterler cuma 
namazını kılmak için İbradı ilçesine 
hareket etti. İbradı ilçesi 31 Mart 
yerel seçimlerinde AK Parti’nin zafer 
kazandığı iki ilçeden birisi olmuştu. 
Rakiplerinden yüzde 54 daha fazla 
oy alan Hatice Sekmen zafer kazanan 
isim oldu. Burada yoğun bir kalaba-
lık tarafından karşılanan Erdoğan, 
cuma namazını Sururi Vezir Paşa 
Camisi’nde kıldı. Erdoğan burada 
bir dizi ziyaret de gerçekleştirdi. 
Ardından ise kent merkezine dönerek 
kongrenin yapılacağı Antalya Spor 
Salonu’na geldi. 

YOĞUN GÜVENLİK ÖNLEMİ
Erdoğan’ın ziyareti dolayısı ile kent 
genelinde yoğun güvenlik önlemi 
alındı. Salon çevresinde ise adeta 
kuş uçurtulmadı. Vatandaşlar salona 
girişlerinde 3 farklı arama noktasın-
dan geçerek içeri alındı. Salona çıkan 
sokaklar ise belediyenin hafriyat 
kamyonları ile kapatılarak üst düzey 
güvenlik önlemi alındı. AK Partili 
vatandaşların kongreye ilgisi yoğun 
oldu. 19 ilçeden gelen vatandaşlar el-
lerinde AK Parti bayrakları ve atkıları 
ile coşkuyu bir an olsun düşürmedi. 
Kongreye AK Parti milletvekilleri ve 
yönetimi de tam kadro katıldı. 10 bin 
kişilik salonda boş koltuk kalmadı. 

YEİSE KAPILMAMAK GEREKİR
Antalya’ya övgüler düzerek konuş-
masına başlayan Erdoğan, “Bayrağı 
devir alan ve teslim eden kardeşle-
rime teşekkür ederim. Antalya zaten 
ülkemizin değil başka ülkelerin 
şehirleri arasında da yıldız gibi 
parlamaya devam edecek. 31 
martta istediğimizi neticeleri 
alamadığımızın farkındayız. 
Siyaset uzun soluklu bir mü-
cadelenin adıdır. Bir şair der 
ki ‘Yenilgi yenilgi büyüyen 
bir zafer vardır.’ Geçen 
seçim dünden 
kaldı, yeni sözler 
söylemek gere-
kir. Şimdiden 
hazırlanmak 
gerekir. Ye-
ise kapıl-
mamak 
ge-

rekir. Sizlerden 2029 seçimleri için 
çalışmaya başlamanızı istiyorum. 
Zaman su gibi akıyor. Bu süreyi en 
iyi değerlendirelim. Her zaman söy-
lerim bizim boşa geçirerek vaktimiz 
yok. Sanal tartışmalara ayıracak 
zamanımız yok. Biz onların gün-
demlerine takılıp kalamayız. Bizim 
iş üretmemiz gerekir. 2024 yılında 
turizm rakamları açıkladı. 2024 yı-
lında hedeflerimizin de ötesine geçti. 
2024’te hedeflerimizin de ötesine 
geçtik. Turist sayısı 62,3 milyon kişi, 
turizm gelirlerimiz ise 61,1 milyar 
dolar oldu” dedi.

ASLA MÜSAADE EDEMEYİZ
Erdoğan, “Bölgemizde ve dünya-
da yaşanan zorluklara rağmen bu 
rakamlara ulaştık. Çok daha iyi 
yerlere geleceğiz. Öncelikle 78 
canımızı yitirdiğimiz Bolu yangını 
gibi olayların bir daha yaşanmaması 
için gereken tüm adımların atılmasını 
sağlayacağız. 
Bir eksiklik varsa merkezi idare 
yerel yönetim demeden çalışacağız. 

Rızık kapısı olan Antalya gibi 
şehirlerin Türk ekonomisin 

bacasız sanayisi turizm 
sektörümüzün sorunlarına 
çözüm bulacağız. Para 
hırsı bürümüş, aç gözlü 
fırsatçılara vatandaşlarımı-

zın ve misafirleri-
mizin canları-
nın tehlikeye 
atmasına asla 
müsaade 
edemeyiz. 
Turizm 
sektörü 

de 
üze-

ri-

ne düşeni yapması gerekir. Daha 
fazla sorumluluk almalıdır, çürük 
elmalar temizlenmelidir” dedi. 

AÇ GÖZLÜLERE ASLA İZİN VERMEYİZ 
Erdoğan, “Bir yanda Bolu’daki otel 
yangını ile yüreklerimiz yanarken 
yürütülen süreci yakından takip edi-
yorum. 78 canımızı yitirdiğimiz Bolu 
Kartalkaya’daki facia gibi trajedilerin 
bir daha yaşanmaması adına gereken 
her türlü adımın atılmasını sağlaya-
cağız. Mevzuatla ilgili bir problem 
varsa Gazi Meclisimizin de desteğiy-
le çözüme kavuşturacağız. Sorumlu-
luğu olan kimsenin gözünün yaşına 
bakmayacak, kimin eksiği, hatası, 
ihmali veya kusuru varsa hepsinden 
hesap sorulmasını temin edeceğiz. 
Güneyimizdeki gelişmeleri izliyoruz. 
Terör örgütlerinin başını ezene kadar 
durmayacağız. Kararlı bir ekonomik 
plan uyguluyoruz. Refah seviyesinin 
yükselmesi için daha çok çalışacağız. 
Türkiye yüzyılının alt yapısını adım 
adım inşa ediyoruz. Türkiye’nin geç-
mişte olduğu gibi kaçıracak tek bir 
fırsatı yok. Her türlü olayın üzerini 
örtmeye çalışan bir zihniyet ile karşı 
karşıyayız. Ülkemizde ve bölgemizde 
yaşanan hadiselere Türkiye merkezli 
bakmıyorlar, bakmak istemiyor-
lar. Özgür Özel’in kırdığı potların 
çetelesini tutmaya gençlerimizin bile 
sabrı kalmadı. Etekleri tutuşmaya 
başladı. Uzatılan her mikrofona bir 
şeyler söyleyip, üst perdeden ahkam 
kesiyor. Sonra da ben öyle demek 
istemedim diyor. Şimdide Amerikan 
filosuna secde etmekten bahsediyor. 
Eski defterleri karıştırmayı bırak. 
Emperyalistlerin kime hizmet ettiğini 
görmek istiyorsan eski genel başkanı-
na bak.” sözlerine yer verdi. 

REKABET BU PARTİYİ İÇTEN İÇE 
ÇÜRÜTÜYOR
İMF borcunun kapatanın kendileri 
olduğunun hatırlatan Erdoğan, “Sa-
yın Özel oturduğu koltuğun hakkını 

veremedi. İlk sarı kartı önceki dönem 
başkanı gösterdi. Böyle giderse ikinci 
sarı kartı görecek. Nereden bakarsan 
acınacak bir durum içerisinde yer 

alıyor. Bunlarla vakit harcamak dahi 
söz israfıdır. Rekabet bu partiyi içten 
içe çürütüyor. Şimdi bakınız, eskiler 
derler ki ‘arsıza yüz verme tepene çı-
kar. Cahile vefalı olma bir kula satar, 
yol bilmeyenlerle yola çıkma istika-
metin şaşar.’ Biz bu tür tartışmaların 
tarafı olmaktan hicap duyuyoruz. 
Bu söz düellosuna girmek zorunda 
kalmasak bu enerjimizi daha hayırlı 
işlere harcayacağız. İnşallah ülkemiz-
deki muhalefet anlayışı değişir de biz 
de bu yükten kurtuluruz” açıklama-
sında bulundu. 

SIRTIMIZI HAKKA VE HALKA 
YASLAYACAĞIZ
Milletin desteği ile bugünlere geldik-
lerini ifade eden Erdoğan, “Doğruluk 
ve samimiyetten ayrılmadık. Bizi hiz-
metten alıkoymaya çalıştılar, demok-
rasi dışı yöntemlerle bizi sindirmek 
istediler. Bizi yıpratmak ve yıldırmak 
için darbeden sokak olaylarına kadar 
her türlü yöntemi devreye aldılar. 27 
Nisan bildirini, MİT krizini, Gezi 
Olaylarını nasıl unutabiliriz. 17-25 
olaylarını, 15 Temmuz ihanetini nasıl 
unutabiliriz. Yapıcı siyasetten ayrıl-
mayacağız. Sırtımızı hakka ve halka 
yaslayacağız. Kısa vadede hesapların 
değil yüzyılların hayallerinin peşin-
den koşacağız. Menzile varana kadar 
durmadan ilerleyeceğiz” açıklamasın-
da bulundu. 

AKDENİZ SAHİLİ PROJESİNİ HAYATA 
GEÇİRDİK
Antalya’nın son 22 yılda 851 milyar 
TL kamu yatırımı aldığını belirten 
Erdoğan, “4 yeni üniversite kurduk, 
128 adet spor tesisi kazandırdık. 4991 
yataklı 27 hastane 68 sağlık tesisi 
inşa ettik. Aksu devlet hastanesi yıl 
sonunda hizmete açılacak. Deprem 
konutlarımızın birçoğunu telsim 
ettik. 6 millet bahçesi projesinin 5’ini 
tamamladık. Kepez projesi devam 
ediyor. 742 kilometre bölünmüş yol 
yaptık. Antalya ve Mersin’i birleşti-
recek Akdeniz sahili projesini hayata 
geçirdik. 51 kilometre uzunluğunda 
31 adet tünel inşa ediyoruz. 404 
kilometresini tamamladık. 9,5 saat 
süren seyat süresi 5 saat 50 dakikaya 
inecek. Ekim’de Alanya-Antalya 
otoban sözleşmesi imzalandı, yakında 
temelini atacağız. Şehir içerisinde 4 
kritik kavşağın ve farklı kavşakların 
temelini yakında atacağız. Hızlı tren 
hattının etüt çalışmalarını tamam-
ladık. Ankara-Antalya 3 saat 15 
dakikaya düşecek” açıklamasına yer 
verdi. Antalya Havalimanının büyüt-
me projesinin yüzde 90’ınıjn bittiğini 
dikkat çeken Erdoğan, “Geçen yıl 
38 milyon 253 bin yolcu tarafından 
kullanıldı. 21 baraj, 5 gölet olmak 
üzere 217 tesisi inşa edildi. 2027 
yılında Demre ve Kaş’a doğalgaz arzı 
sağlamayı hedefliyoruz” dedi. 
n ERTUĞRUL GÜN

KİMSENİN GÖZÜNÜN
YAŞINA BAKMIYORUZ

ERDOĞAN, BOLU’DAKI FACIANIN BENZERININ YAŞANMAMASI IÇIN ALINACAK ÖNLEMLERI ANLATTI

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, AK Parti Antalya 8.Olağan Il Kong-
resi’ne katıldı. Bolu’da 78 kişinin can verdiği otel faciasının sorumlularının 
cezalandırılması ve benzeri bir trajedinin yaşanmaması için her türlü adı-
mı atacaklarını vurgulayan Erdoğan, “Kimsenin gözünün yaşına bakmaya-
cak, kimin hatası, ihmali veya kusuru varsa hepsinden hesap sorulmasını 
temin edeceğiz. Aç gözlü fırsatçılara asla müsaade edemeyiz” dedi.

İl Başkanı Ali Çetin, tek aday olarak girdiği kongrede 
yeniden başkanı seçildi. AK Parti Antalya 8.Olağan İl 
kongresi Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın ka-
tılımıyla Antalya Spor Salonu’nda yapıldı. Kongreye tek 
aday olarak mevcut Başkan Ali Çetin, yeniden başkan 
seçildi. Çetin., “Aldığım bu bayrağı daha ileri taşıma 
gayretinde bulundum. Gece gündüz demedim. Daha 
10’uncu gününde en ağır depremi yaşadık. Antalya’da 
en fazla milletvekili çıkaran parti olduk. 28 Mayıs’ta 
cumhurbaşkanımıza en büyük desteği verdik. Lide-
rimizin arkasında dimdik durmaya devam edeceğiz. 
Antalya teşkilatı son derece uyumlu çalışıyor. 23 yıllık 
serüven içerisinde bir ve beraberiz. Bundan sonra da 
koşmaya devam edeceğiz. 31 Mart seçimlerinde iste-
diğimiz sonucu alamasak da biz yaralarımızı sarmaya 
devam ettik. Halkımızdan kopmadan gece gündüz 
çalıştık. Beraber çalıştık, beraber nice zaferler yaşa-
mak için çalışıyoruz. Daha çok çalışacağız. Daha çok 
gidecek yolumuz var. Durmadan koşacağız. Bayrağı 
taşımaya devam edeceğiz. 23 yıllık serüven içerisinde 
yazılan tarihleri yeniden yazacağız” dedi.

ÇETİN: YENİDEN
TARİH YAZACAĞIZ 

İL BAŞKAN ADAYI: ALİ ÇETİN

İL YÖNETİM KURULU ÜYELERİ (ASİL )
1 AHMET ONARAN
2 ALI BAYRAM DOĞAN
3 ALİ BULUT
4 ALİ YILMAZ
5 ALPARSLAN BELİN
6 ANIL YETİŞKİN
8 AYŞE GÜL TAYYAR BEKAR
9 BEKİR METİN
10 BERKANT YAVUZ
11 BETÜL DEMİROK
12 CAFER DOĞRUKAN
13 CÜNEYT DOĞAN
14 ÇAĞATAY ÇALIŞIR 
15 DUDU ŞAHİN
16 ERDAL ŞAHİNKAYA
17 EVİN BAYRAKTAR AĞAOĞLU
18 FAHRETTİN KAYAN
19 FATİH NALBANTOĞLU
20 FATMA ERDEM TUNÇAY
21 FERAH NUR ÜNAL
22 FİLİZ ÖZKUL
23 GÖKHAN KARABULUT
24 HALİL ECE
25 HAYDAR PALA
26 HIFZULLAH ŞAHBAZ
27 İBRAHİM YAVUZ
28 MEHMET ERDEN
29 MEHMET KOCABAŞ
30 MEHMET UYSAL
31 MELİKŞAH TUĞ
32 MUAMMER AK
33 MUHAMMET FATİH ÖZEL
34 MUSTAFA İBİK
35 MUSTAFA İSKENDEROĞLU
36 NECİP ÇETİNKAYA
38 OSMAN KORU
39 ÖZGÜR ÖZBEK
40 SADIK POLAT
41 SALMAN BAKİ
42 TAHİR ARGIN
43 TALAT DOĞAN
44 VAROL ASTARCIOĞLU
45 VELİDDİN GÜNER
46 YAKUP YAZICI
47 YUNUS EMRE BAHAR
48 YUSUF ALİ ATAK
49 ZİHNİ KİLİT

AK PARTİ İL BAŞKANLIĞI YÖNETİM 
KURULU LİSTESİ
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İSTANBUL’UN Kadıköy ilçesindeki 
Göztepe semtine adını veren Gözcü Baba 
Türbesinin bulunduğu alana iş maki-
nelerinin girmesi tepki çekti. Merdi-
venköy Mahallesi Hızır Reis Sokak’da 
bulunan türbenin arazisinde Diyanet 
İşleri Başkanlığı tarafından Kuran kursu 
amaçlı inşaat yapılacağı iddiasını gün-
deme getiren Şahkulu Sultan Külliyesi, 
Mehmet Ali Hilmi Dedebaba Araştır-
ma, Eğitim ve Kültür Vakfı’nın yaptığı 
açıklamanın ardından çalışmalar durdu-
ruldu. İlgili kurumlardan konuyla ilgili 
henüz bir açıklama yapılmazken, konu 
TBMM’ne taşındı. İstanbul’daki en eski 
Alevi-Bektaşi ziyaret makamlarından 
biri olan Kadıköy Göztepe’deki Gözcü 
Baba türbesi arazisine 18 Ocak’ta gece 
yarısı iş makineleri girdi. Alanda yapılan 
çalışma hakkında bilgilendirme tabelası 
bulunmazken, yapılan iş kimine göre 
‘çevre düzenlemesi’, kimine göre ise 
Kuran Kursu inşaatı herhangi yapılacağı 
iddiasını gündeme getirdi. Merdivenköy 
Mahallesi, Hızır Reis Sokak’ta bulunan 
koruma altındaki Gözcü Baba Türbe-
si’nin arazisindeki çalışmanın Diyanet 
İşleri Başkanlığı tarafından başlatıldığı 
öne sürülürken, ‘Şahkulu Sultan Külliye-
si, Mehmet Ali Hilmi Dedebaba Araş-
tırma, Eğitim ve Kültür Vakfı’ konuyla 
ilgili bir açıklama yaptı. 

İLGİSİZ İNSANLARIN ELİNE GEÇTİ
Şahkulu Sultan Dergâhı son postnişi-
ni Mehmet Ali Hilmi Dedebaba’nın 
(1842-1907) bizzat kendisi tarafından 
dikilen ağaçların da bulunduğu bu geniş 
arazinin, Şahkulu Sultan Dergâhı kültür 
dairesi içinde bulunan kadim bir Ale-
vi-Bektaşi inanç merkezi iken zaman 
içinde işgal edilerek ilgisiz insanların 
eline geçtiği belirtilen açıklamada şöyle 
denildi: “Kültür Bakanlığı Vakıflar Genel 

Müdürlüğü bünyesinde olan Gözcü Baba 
Haziresi (mezarlık) özünden koparılarak 
bir Alevi-Bektaşi inanç yapısı olmasına 
rağmen Sünni İslam inancına mensup 
yapılara devredilmiştir. 

Geçmişte arazisi üzerinde iki minareli 
büyük bir ‘Gözcü Baba Camii’ yapılmış, 
hazirenin bahçesine ‘Kız Kuran Kursu’ 
binası dikilmiş, arazinin yanında ise, 
üç katlı ‘Camii hoca ve müezzinine ait 
Lojman’ yapılmıştı. 

Bu, Haziresinde Alevi-Bektaşi ulu-
larına ait; Gözcübaba, Sancaktar Baba, 
Mehmet Ali Hilmidede Baba’nın kabirle-
rinin de olduğu 9 tarihi mezarın bulun-

duğu, demir korunaklarla çevrilmiş, tüm 
İstanbul tarihi  için önemli, hazirenin 
dışında ise yaklaşık 30 adet çam ağacı 
bulunmaktadır.

VAKIFLAR, ARAZİYİ DIYANET’E VERDİ
Vakıflar Genel Müdürlüğünce; 1079 ada, 
112 parsel sayılı, 3029 m² yüzölçümlü, 
‘üzerinde türbeler bulunan tarla’ diye ni-
telendirilen taşınmazın, Kültür Bakanlığı 
Vakıflar Bölge Müdürlüğü tüm arazinin 
kullanılmasının Diyanet İşleri Başkan-
lığı’nca ‘Gözcü Baba Camii Külliyesi 
ve Kuran Kursu  Olarak Kullanılması’ 
5737 sayılı Vakıflar Kanunu’nun 16. 
Maddesi ve 4 no’lu Cumhurbaşkanlığı 
Kararnamesi’nin 699. Maddesinin (a) 
bendi gereğince 05.09. 2022 ve 429/407 
sayılı Vakıflar Meclis Kararıyla uygun 
görülmüştür.”

TÜRKİYE’NİN MİRASI YOK 
EDİLMEK İSTENİYOR
Alevi-Bektaşi toplumunun yok sayılarak 
temel insanî değerlerin yerle bir edilirce-
sine iş makinelerinin tarihi alana sokula-
rak inşaat çalışması başlatılmasının kabul 
edilemez olduğu vurgulanan açıklamada, 
“Burada sadece Alevi-Bektaşi kültür 
dünyasının değil, tüm İstanbul’un, tüm 
Kadıköy’ün, Türkiye’nin tarihi ve kültü-
rel, doğal mirası yok edilmek istenmek-
tedir. Bu durum asla kabul edilemez!
Diyanet İşleri Başkanlığı dozerlerini 
kutsal mekânlarımızdan derhal çekmeli, 
bu kadim tarihi alan olduğu gibi bırakıla-
rak gerçek sahiplerine teslim edilmelidir” 
denildi. 

DOĞAN BERMEK: 800 YILLIK TARİH 
Alevi Vakıfları Federasyonu’nun 2005-
2014 yılları arasında kurucu Başkanlığını 
yapan, günümüzde ise Alevi Düşünce 
Ocağı Başkanlığını yürüten Doğan Ber-
mek, Gözcü Baba türbesi ve haziresinin 
önemine değinerek şunları dile getirdi: 
“Gözcü Baba, geç Anadolu Selçuklu, 
erken Osmanlı döneminde Bizans’ın 
hareketliliğini izleyen bir Alperen’dir. 
800 yılı bulan tarihi nedeniyle de Eyüp 
Sultan (türbesinden) daha eski bir geçmi-
şi vardır. Bugünkü Göztepe semti adını 
Gözcü Baba’dan almıştır. Kamuoyu 
tarafından çok iyi tanınmasa da, Anadolu 
tarihinin çok önemli bir kültürel mirası 
olan Gözcü Baba türbesi ve hazinesinin 
yasalara ve geleneklere uygun biçimde 
kullanılması birinci önceliğimizdir.”

UYGULAMA HUKUKA VE GELENEĞE 
AYKIRI
Anadolu tarihinin bu önemli Alpereninin 
türbesi ve haziresinin, İstanbul’un fethi 
ve kurtuluş savaşının önemli unsurların-
dan biri olduğuna işaret eden Bermek, 
“Gözcü Baba Vakfiyesi’nin, Türkiye’nin 
Alevi-Bektaşi toplumu için de önemli 
bir anıt olduğunu vurguladı. Vakıflar 
Genel Müdürlüğü tarafından 10 yıllığına 
Diyanet İşleri Başkanlığı’na kiralandığı 
belirtilen söz konusu arazideki mezar-
lar ve ağaçların sökülüp başka bir yere 
taşınarak yerine çok katlı bina yapılacağı 
yönündeki iddialara da değinen Bermek, 
“Anıtlar Yüksek Kurulu tarafından koru-
ma altına alınmış olan türbe ve hazirenin 
değerlendirilmesi yerine, vakıf amaçla-
rına da aykırı olarak çok katlı binalarla 
doldurulması kabul edilemez. Bu, huku-
ka aykırı ve gelenek dışı bir girişimdir” 
diye konuştu. 

AYHAN AYDIN: ÇALIŞMALAR ŞİMDİLİK 
DURDURULDU
Konuyla ilgili gelişmeyi gündeme taşı-

yan Yazar Ayhan Aydın ise tepki çeken 
çalışmanın Kadıköy Belediyesi yetkilileri 
tarafından şimdilik durdurularak kazı-
lan alanın doldurulduğunu, ancak ilgili 
kurumlarca henüz bir açıklama yapılma-
dığını belirtti. Arazide yapılan çalışma 
konusunda herhangi bir bilgilendirme 
tabelasının bulunmadığını da belirten 
Aydın, çalışmaların devam etmesi duru-
munda yargı yoluna başvurulacağını da 
dile getirdi.

TÜRBEDEKİ İŞ MAKİNELERİ BAKAN 
ERSOY’A SORULDU
Konuyu TBBM gündemine taşıyan DEM 
Parti İstanbul Milletvekili Celal Fırat 
da Kültür ve Turizm Bakanı Mehmet 
Nuri Ersoy’un yanıtlaması istemiyle 
yazılı soru önergesi verdi. Gözcü Baba 
türbesinde iş makinelerinin hangi karara 
dayanarak çalışma yaptığını soran Fırat, 
Bakan Ersoy’dan şu sorulara yanıt 
vermesini istedi: “Alevilerin ibadetha-
nelerine yönelik bu saldırılar konusunda 
bilginiz var mıdır, var ise neden engel 
olunmamaktadır? Yaptırımlar uygulan-
mamaktadır? Aleviler başta olmak üzere, 
tüm kesimlerin ziyaret yeri olarak bilinen 
Gözcü Baba Türbesi hakkında alınmış 
bir imar kararı var mıdır?”
n YUSUF YAVUZ

GÖZCÜ BABA’YA İŞ 
MAKİNELERİ GİRDİ
İstanbul’un gözcüsü olduğuna inanılan Göztepe’deki Gözcü Baba türbesi arazisine iş makineleri girdi, Alevi 
toplumu ayağa kalktı. Çalışmanın Diyanet İşleri Başkanlığı tarafından başlatıldığı öne sürülürken, Şahkulu 
Sultan Külliyesi Mehmet Ali Hilmi Dedebaba Araştırma, Eğitim ve Kültür Vakfı konuyla ilgili bir açıklama yaptı.

Doğan Bermek Ayhan Aydın

Konyaaltı ilçesi, Hacısekililer Mahal-
lesi’nde Anka Botanik Turizm Sanayi 
ve Ticaret A.Ş. tarafından yapılması 
planlanan kalker ocağı ve kırma-ele-
me-yıkama tesisi projesi, ilgili ku-
rumların olumsuz görüşleri nedeniyle 
Çevresel Etki Değerlendirme (ÇED) 
sürecinde reddedildi. Antalya Büyük-

şehir Belediyesi, Antalya Su ve Atıksu 
İdaresi Genel Müdürlüğü (ASAT) ve 
Konyaaltı Belediyesi projenin ÇED 
katılım sürecinde olumsuz görüş 
bildirdi. Kurumlardan gelen görüşü de-
ğerlendiren Çevre, Şehircilik ve İklim 
Değişikliği Bakanlığı kararını açıkladı. 
Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği 
İl Müdürlüğü aynı firmaya ait iki farklı 

projenin iptal edildiğini duyurdu. 

10 YILLIĞINA RUHSAT
Proje kapsamında II-A Grubu Maden 
(Kalker) Ocağı ve Kırma-Eleme-Yı-
kama Tesisi kurulması planlanıyordu. 
Şirket, bölgede1 milyon ton/yıl kalker 
üretmeyi hedefliyordu.399.000 ton/
yıl malzemenin kırma-eleme-yıkama 

tesisinde işlenmesi, geri kalan 601.000 
ton/yıl’lık malzemenin ise tüvenan 
olarak satılması öngörülüyordu. Proje 
9,37 hektarlık bir alanı kapsıyordu.
Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanlığı, 
Maden İşleri Genel Müdürlüğü tarafın-
dan 23 Mayıs 2024 itibarıyla 10 yıllık 
işletme ruhsatı verilmişti

8 MİLYON TL DEĞERİNDE
Yapılacak olan faaliyetin proje bedeli, 
gerekli olan makine-ekipman göz 
önünde bulundurularak hesaplandı. 
II-A Grubu Maden (Kalker) Ocağı 
ve Kırma-Eleme tesisi olarak işletme 
yapacak olan firma tarafından, makine 
ekipman, yapılacak harcama ve ruhsat-
landırma giderlerine göre hesaplamalar 
yapıldığı ifade edildi. Buna göre proje 

bedelinin 8 milyon 786 bin 912 TL 
olarak tespit edildi. 

ORMAN VARLIĞI YOK EDİLECEKTİ
Şirket başvuru dosyasında faaliyet 
alanı olarak belirlenen 8,85 hektarlık 
saha kalker niteliğinde bir malzemeden 
oluştuğunu ve tarıma elverişsiz olduğu-
nu kaydetti. Sahanın ise tamamının 
orman alanı olduğu, II-A Grubu Maden 
(Kalker) Ocağında, ağaçların mümkün 
olduğu müddette taşınması ve taşın-
masının mümkün olmaması halinde 
kesimi Orman Genel Müdürlüğü, 
Antalya Orman Bölge Müdürlüğü ve 
alt birimleri tarafından yapılacak ve 
kesilen ağaçlar Antalya Orman Bölge 
Müdürlüğü tarafından değerlendirilece-
ği belirtildi. 

İPTAL EDİLDİ
Projeye yönelik tarım alanı bulunmasa 
da bölgedeki doğal yaşamın zarar gö-
rebileceği endişesi dile getirilmişti. Yer 
altı su kaynaklarına zarar verme riski 
nedeniyle ASAT projeye karşı çıktı. 
Antalya Büyükşehir Belediyesi ve 
Konyaaltı Belediyesi, bölgedeki turizm 
ve ekolojik dengeye zarar verebileceği 
gerekçesiyle olumlu görüş bildirmedi. 
Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikli-
ği İl Müdürlüğü, kurumlardan gelen 
olumsuz görüşler doğrultusunda ÇED 
sürecini sonlandırdı. Şirket tarafından 
hazırlanan Proje Tanıtım Dosyası iade 
edildi. n ERTUĞRUL GÜN 

Kalker ocağı iptal edildi
Antalya’nın su varlığına darbe indirecek projeye ret!

Konyaaltı Hacısekililer Ma-
hallesi’nde kentin yer altı ve 
yer üstü su varlığına büyük 
zarar verecek olan kalker 
ocağı ve kırma-eleme-yıka-
ma tesisi projesi reddedildi. 
Proje Antalya Su ve Atıksu 
İdaresi Genel Müdürlüğü 
(ASAT) ve Konyaaltı Beledi-
yesi’nin olumsuz görüşleri 
nedeniyle Çevresel Etki De-
ğerlendirme (ÇED) sürecinde 
firmaya geri iade edildi.
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Trendyol Süper Lig’in 22. 
haftasında Antalyaspor, 
saat 13.30’da AtakaşHa-
tayspor’a konuk olacak. 

Akdeniz ekibi, Emre Belözoğlu 
yönetiminde çıkış ararken, ligde 
zor günler geçiren rakibi karşısın-
da galibiyet alarak moral ka-
zanmak istiyor.Geçtiğimiz hafta 
Beşiktaş ile sahasında 1-1 berabe-
re kalan Antalyaspor, Hatayspor 
karşısında 3 puan alarak ligde üst 
sıralara tırmanmayı hedefliyor. 
Hem mali açıdan hem de ligdeki 
sıralama açısından hayati önem 
taşıyan mücadele karşısında 
Akdeniz ekibinin galip ayrılması 
kulüpte bayram havası yaşatacak. 

EMRE’DEN BİTİRİCİ TAKTİKLER
Antalyaspor, Hatayspor mücade-
lesi için hazırlıklarını ara verme-
den sürdürdü. Akdeniz ekibi, dün 
öğle saatlerinde gerçekleştirdiği 
antrenmanla çalışmalarına devam 
etti. Antrenmanı Kulüp Başkanı 
Sinan Boztepe ve yöneticiler de 
takip etti. Teknik direktör Emre 
Belözoğlu, oyuncularına sık 

sık uyarılarda bulunarak taktik 
çalışmalarına ağırlık verdi.Ant-
renmanda futbolcuların oldukça 
moralli olduğu gözlenirken, Emre 
Belözoğlu’nun özellikle savunma 
ve hücum geçişleri üzerinde dur-
duğu öğrenildi. Takımın hücum 
organizasyonlarını geliştirmek 
için yoğun bir tempoda çalıştığı 
belirtildi.

SAKATLIKLAR CAN SIKIYOR
Zorlu karşılaşma öncesinde 
Antalyaspor’da bazı eksikler 
bulunuyor. Stoper Thalisson, 
sağ bek Erdoğan Yeşilyurt ve 
ön libero JakubKaluzinski sarı 
kart sınırında yer aldı.  Akdeniz 
ekibinde Kayserispor mücadele-
sinin 81. dakikasında sakatlanan 
Erdoğan Yeşilyurt’un durumu 
belirsizliğini koruyor. Ayrıca, 
antrenmanda sakatlanan Emre 
Uzun’un da tedavisi devam 
ediyor ve Hatayspor maçında bu 
iki ismin forma giymesi beklen-
miyor. Ev sahibi Hatayspor ise 
ligde 10 puanla 18. sırada yer 
aldı. Son 5 maçında 4 yenilgi 

ve 1 beraberlik alan Hatayspor, 
düşme hattından çıkabilmek için 
Antalyaspor karşısında mutlak 
galibiyet hedefledi. Bu kritik 

karşılaşmayı Direnç Tonusluoğlu 
yönetecek. Mücadele beIN Sports 
ekranlarından canlı yayınlanacak. 
n ERTUĞRUL GÜN

Antalyaspor mutlak 
GALIBIYET PEŞINDE
Antalyaspor, Trendyol Süper Lig’in 22. HaftasındaAtakaşHatayspor’a konuk olacak.
Hem mali açıdan hem de ligdeki sıralama açısından hayati önem taşıyan mücade-
le karşısında Akdeniz ekibinin galip ayrılması kulüpte bayram havası yaşatacak. 

ANTALYASPOR Kulübü, son 
günlerde bazı dolandırıcılık 
girişimleriyle ilgili kamuoyunu 
bilgilendiren bir duyuru yayın-
ladı. Kulüp tarafından yapılan 
açıklamada, çağrı merkezi aracı-
lığıyla taraftarların aranarak atkı, 
forma ve plaket gibi ürünlerin 
belirli bir bedel karşılığında sa-
tıldığına dair şikayetlerin alındığı 
belirtildi. Bu tür satışların kulüp 
tarafından kesinlikle onaylanma-
dığı ve herhangi bir firma ile bu 
yönde bir anlaşma yapılmadığı 
vurgulandı.

ÇAKMA SİTELERE İTİBAR ETMEYİN 
Antalya Körfez Gazetesi muhabi-
ri Ertuğrul Gün’ün haberine göre; 
açıklamada, taraftarların yalnızca 
kulübün resmi satış kanalları 
üzerinden alışveriş yapmaları ge-
rektiği hatırlatıldı. Antalyaspor’a 
ait lisanslı ürünlerin yalnızca An-
talyaspor Store mağazalarından 
ve kulübün resmi online alışveriş 
sitesi adresinden temin edilebile-
ceği ifade edildi. 
Resmi olmayan kanallar üzerin-
den satılan ürünlerin güvenilir 
olmadığı ve taraftarların mağdu-

riyet yaşayabileceği konusunda 
uyarıda bulunuldu.

YASAL İŞLEM BAŞLATILACAK 
Kulüp yetkilileri, taraftarların bu 
tür dolandırıcılık girişimleriyle 
karşılaşmaları durumunda dikkatli 
olmalarını ve şüpheli durumları 
yetkililere bildirmelerini istedi. 
Aynı zamanda, Antalyaspor’un 
marka değerini koruma adına 
sahte ürün ve yetkisiz satış yapan 
kişi ya da kurumlar hakkında 
yasal işlem başlatılacağı bilgisi de 
paylaşıldı. n ERTUĞRUL GÜN 

Antalyaspor’dan taraftara önemli dolandırıcılık uyarısı
Antalyaspor Kulübü, son gün-

lerde artan dolandırıcılık olay-
larına karşı bir duyuru yayınla-

dı. Yayınlanan duyuruda çağrı 
merkezi aracılığıyla taraftar-
ların aranarak atkı, forma ve 
plaket gibi ürünlerin satıldığı 
fakat bu tür satışların kulüp 

tarafından kesinlikle gerçek-
leşmediği ve herhangi bir firma 
ile bu yönde bir anlaşma yapıl-

madığı vurgulandı

3’ÜNCÜ Lig 2’nci 
Grup’ta Play-Off 
hattında yer alan 
Muğlaspor’da sağ 
bek Emre Akbulut ile 
yollar ayrıldı. Yeşil-be-
yazlı kulüpten yapılan 
açıklamada, “Futbol-
cumuz Emre Akbulut 
ile karşılıklı anlaşarak 
yollarımızı ayırmış 
bulunmaktayız. Bugü-
ne kadar kulübümüze 
verdiği tüm emekleri 
için kendisine teşekkür 
eder, kariyerinde ba-
şarılar dileriz” denildi. 
Sezon başında Borno-
va 1877’den transfer 
edilen 25 yaşındaki sa-
vunmacı yeşil-beyazlı formayla 
ligde 11 maçta 179 dakika süre 

alıp 1 gol atarken, kupada 1 kez 
görev yaptı. n DHA 

Emre’ye veda

Akdeniz ekibi kadrosu-
na sürpriz bir ismi dahil 
etti.Trendyol Süper 
Lig takımı Alanyaspor 
merkez orta sahaya 
takviye yaptı. Alan-
yaspor, Pendikspor’dan 
Enes Keskin’i kiralık 
satın alma opsiyonluyla 
birlikte kadrosuna kattı.
Enes Keskin bu sezon 
Pendikspor’da 18 maçta 
süre aldı ve 2 kez takım 
arkadaşlarına gol pası 
hazırladı. 
n MURAT ŞENTÜRK 

ALANYA’YA TAKVİYE 

Alanyaspor 2 milyon Euro’dan 
3 milyon Euro’ya çıkarsa Gala-
tasaray’ı Şampiyonlar Ligi’n-
den eden Young Boys’un yıldızı 
Meschack Elia’yı bitirecek. 
Young Boys ile Alanyaspor 
arasında Galatasaray’ı sezon 
başında Şampiyonlar Ligi’nde 
eden Meschack Elia’nın trans-

feri için yapılan görüşmelerde 
anlaşma sağlanamadı. Alan-
yaspor 2 milyon Euro teklif 
etti. Bu teklif İsviçre kulübünün 
beklentilerinin oldukça altın-
da kaldı Corner Magazine’in 
haberine göre, Bern kulübü 3 
milyon Euro’da diretti. 
n MURAT ŞENTÜRK 

ANLAŞMA SAĞLANAMADI 

Antalyalı boksör Berfin Ka-
bak, 20-26 Ocak tarihlerinde 
Kocaeli’nin Darıca ilçesinde 
düzenlenen Büyük Ka-
dınlar Türkiye Boks 
Şampiyonası’nda 
Türkiye şam-
piyonu olarak 
büyük bir 
başarıya imza 
attı. Kabak, 
bu zaferiyle 
milli takıma 
katılmaya 
hak kazandı. 
Milli sporcu, 
Türkiye’yi temsilen 
Bulgaristan’ın Sofya 
kentinde düzenlenecek Stranca 
Boks Turnuvası’na katılacak. 

Avrupa’nın en prestijli boks or-
ganizasyonlarından biri olan bu 
turnuva, Kabak için olimpiyat 

yolunda kritik bir basa-
mak olacak. Berfin 

Kabak, başarısın-
da yıllardır ona 
rehberlik eden 
antrenörü 
Deniz Tahin-
cioğlu’nun 
büyük emeği 
olduğunu 

belirtirken, 
Kabak ve Ta-

hincioğlu, Türki-
ye Şampiyonası’nda 

elde ettikleri bu zaferi, 
uluslararası başarılarla taçlan-
dırmayı hedefliyor. n İHA 

Berfin Kabak milli takıma 
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Muratpaşa’da yılın ilk 
Muhtarlar Meclisi, 
Adalya Vakfı Engelsiz 
Kafe’de toplandı. Ümit 

Uysal’ın başkanlığında toplanan 
mecliste belediye başkan yardım-
cıları, birim müdürleri, Muratpaşa 
Muhtarlar Derneği Başkanı Ahmet 
Akcan yer aldı.Başkan Uysal, Güze-
loluk, Doğuyaka, Yeşilova, Kırcami, 
Mehmetçik, Tarım, Zümrütova, 
Topçular mahalleleriyle birlikte Fe-
ner ve Çağlayan mahallelerinin belli 
bölümlerini kapsayan ve 40 yılı 
aşkın süredir imar sorunu yaşayan 
Kırcami bölgesinde son 2 davadan 
karar beklediklerini söyledi.
KARARIN ELİ KULAĞINDA 
Kırcami’de parselasyon planlarına 

ilişkin 24 dava açıldığını belirten 
Uysal, Bölge İdare Mahkemesi’nin 
parselasyon planının genelinin iptal 
edilmesine yönelik önceki kararı 
kaldırdığını söyledi. 
Başkan Uysal, mahkeme, davaların 
yalnızca ilgili parseller ve davacılar 
özelinde incelenmesi gerektiğine, 
genel bir iptalin hukuka uygun ol-
madığına hükmettiğini belirtti.Baş-
kan Uysal, “Aynı kararın gelmesini 
beklediğimiz 2 dosya kaldı. 
Onlar da gelirse planlarını ve par-
selasyonun geneline yönelik iptal 
ya da yürütmeyi durdurma kararı 
kalmamış olacak. 
Eli kulağında. ‘Ruhsat alabilirsiniz’ 
diye ilan etmek üzereyim” şeklinde 
konuştu. n DHA

RUHSATLARIN 
ELI KULAĞINDA

Uysal, yakında Kırcami için müjde vereceklerini açıkladı 

MURATPAŞA Belediye Başkanı Ümit Uysal, 40 yılı aşkın süredir imar sorunu yaşa-
yan Kırcami’de son durumu paylaştı. Başkan Uysal, “Karar beklediğimiz 2 dava 
dosyası kaldı. Eli kulağında. Yakında ruhsat alabilirsiniz diye ilan edeceğim” dedi.

ANKARA’DA bir dizi temaslarda bulu-
nan Antalya Büyükşehir Belediye Başkanı 
Muhittin Böcek, CHP Genel Başkanı Özgür 
Özel’i makamında ziyaret etti. Başkan 
Muhittin Böcek, Antalya’da yürüttükleri 
projelere ilişkin CHP lideri Özel’e bilgi 
verirken, Türkiye gündemini meşgul eden 
önemli konular üzerine kapsamlı bir görüş-
me gerçekleştirdi. 

Ziyarete ilişkin kısa bir açıklama yapan 
Başkan Muhittin Böcek, “Daha aydınlık 
yarınlar için birlikte yürümeye kararlılıkla 
devam edeceğiz. Genel başkanımıza misa-
firperverliği için teşekkür ediyorum” dedi. 
SODEMBEK TOPLANTISINA KATILDI

Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin 
Böcek, daha sonra CHP Genel Başkanı Öz-
gür Özel başkanlığında, CHP’li Büyükşehir 
Belediye Başkanlarıyla Sosyal Demokrat 
Belediyecilik Eşgüdüm Konseyi (SODEM-
BEK) toplantısına katıldı.

 Toplantıya ilişkin sosyal medya hesa-
bından bir açıklama yapan Başkan Böcek, 
“Yerel yönetimlerimizin karşılaştığı zorluk-
lar ve çözüm önerileri üzerine verimli bir 
değerlendirme yaptık. 

Sosyal demokrat belediyeciliğin ilkele-
rinden taviz vermeden, halkımıza daha iyi 
hizmet sunmak için iş birliğimizi güçlen-

direrek azimle gururla çalışmalarımıza 
devam edeceğiz” mesajı paylaştı. 

n BÜLTEN/ABB

CHP’Lİ BAŞKANLAR BİR ARAYA GELDİ 
Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin Böcek, CHP Genel Başkanı Özgür 
Özel yönetiminde yapılan CHP’li Büyükşehir Belediye Başkanlarıyla Sosyal 
Demokrat Belediyecilik Eşgüdüm Konseyi (SODEMBEK) toplantısına katıldı.

Konyaaltı Belediye Başkanı Cem 
Kotan, Antalya Dostlar Grubu’nun 
geleneksel aylık toplantısına ka-
tıldı ve üyeleriyle bir araya geldi. 
Başkan Kotan buluşmada, gerçek-
leştirdikleri projeleri ve gelecek 
planlarını anlattı. Antalya’daki tüm 
sivil toplum örgütleriyle görüş alış-
verişinde bulunacaklarını kaydeden 
Başkan Kotan, “Adaylık sürecimiz-
den bu yana söyledik. Ancak bunu 
yalnızca bir slogan olarak ifade 
etmedik, bu anlayışın altını demok-
ratik yapılarla doldurmaya özen 
gösterdik. Örneğin, Muhtarlar Mec-
lisi’ni kurduk ve yakında mahalle 
toplantılarına başlayacağız. Bunun 
yanı sıra esnaf ziyaretleri yapıyor, 
halkla birebir temas kurarak sahada 
olmaya özen gösteriyoruz” dedi. 
Buluşmadan duyduğu memnuniyeti 
de dile getiren Kotan, “Ayrıca, siz-
ler gibi değerli insanlardan oluşan 
sivil toplum örgütlerinin davetlerine 
katılmak ya da makamımızda bir 
araya gelerek sohbet etmek bizim 
için çok önemli. Bugün de burada 
bulunarak bir kez daha bu iş birli-
ğini güçlendirme şansı bulduk. Da-
vetiniz için tekrar teşekkür ederim” 
şeklinde konuştu.
KOTAN’A TEŞEKKÜR
Öte yandan toplantıda konuşan An-
talya Dostlar Grubu Başkanı Sedat 
Belen, birliktelik vurgusu yaptı ve 
Konyaaltı Belediye Başkanı Cem 
Kotan’ın toplantıya davetlerini 
kırmayarak katılımından dolayı 
memnuniyetlerini dile getirdi. 
Belen, “Antalya’mız için birlikte ne 
yapabiliriz bu çok önemli. Başkan-
larımızla sürekli istişarelerde bulu-
narak, toplantılar yaparak bunları 
konuşuyoruz. Cem Kotan Başkanı-
mız, Konyaaltı’na dinamizm getirdi. 
Göreve geldiği ilk günden itibaren 
çalışmalarını takip ediyoruz. Sivil 
toplum örgütlerine gösterdiği ilgi-
den memnuniyetle bahsedebilirim. 
Başkanımıza, bugün bizlerle olduğu 
için Antalya Dostlar Grubu olarak 
teşekkür ediyoruz” dedi. 
n BÜLTEN/ KONYAALTI 
BELEDİYESİ 

ANTALYA 
DOSTLAR 
GRUBU İLE 
BULUŞTU

Alanya Belediyesi Rüya İpek-
ten ve Saadet Çelik Kreş ve 
Çocuk Akademisi öğrencileri, 
anlamlı bir farkındalık etkin-
liğine imza attılar. Belediye 
Temizlik İşleri Müdürlüğü 
personelinin desteğiyle yapı-
lan etkinlikte, Belediye binası 
arkasında bulunan Galip Dere 
Plajı’nda minik öğrenciler 
temizlik çalışması yaptı. 
Etkinliğe, Belediye Başkanı 

Osman Tarık Özçelik, Başkan 
Danışmanları Faruk Konuk-
çu ve Sadık Dizdaroğlu ile 
Sosyal Yardım İşleri Müdürü 
Hüseyin Doğan katıldı. 
HERKESE ÖRNEK OLMALI 
Minik öğrenciler kendi elle-
riyle boyadıkları ‘Bu Dünya 
Hepimizin’ afişini astı ve 
temizlik çalışması gerçek-
leştirdi. Minik öğrencilere 
ve öğretmenlerine böyle bir 

farkındalık etkinliği düzen-
ledikleri için teşekkür eden 
Başkan Özçelik, “Bir son-
raki etkinliğe ailelerinizi de 
bekliyoruz. Denizlerimizi ve 
sahillerimizi temiz tutmalı-
yız. Doğamızı, çevremizi hep 
beraber koruyacağız. Sizler 
de büyüklerinizi uyarmalısı-
nız. Böyle anlamlı bir etkin-
lik tüm vatandaşlara örnek 
olacaktır” dedi. n İHA 

Özçelik, çocuklar ile sahili temizledi   
 


